
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 27 lutego 2020 r.
Radny Krzysztof Świerczek zwrócił się o wyznaczenie przejścia dla pieszych na ul. Wyzwolenia w Mizerowie, pomiędzy ulicami Nadrzeczna i
Potoczek
Radny Janusz Beer zgłosił potrzebę udrożnienia przepływu pod kanałem na cieku Nieradka w Kryrach w rejonie ulicy Kasztanowej oraz
wyczyszczenie tego potoku na kanałem w stronę ujścia
Radny Janusz Beer poprosił wycinkę drzew (topoli) przy ul. Kasztanowej w Kryrach
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2020-03-09 14:10 Łukasz Majorowski 1. Radny Janusz Beer poprosił wycinkę drzew (topoli) przy ul. Kasztanowej w Kryrach -
Strona - nowa
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